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پلیس فتا استان مرکزی:
سارق اسکیمری یک هزار و ۱۰۶ 

کارت بانکی دستگیر شد
استان  انتظامی  فرماندهی  فتا  پلیس  رئیس 
مرکزی گفت: یک مجرم اینترنتی که اطلاعات 
یک هزار و ۱۰۶ کارت بانکی مردم را کپی کرده بود، 

دستگیر شد.  
کپی کردن  افزود:  شاطری  فرهاد  سرهنگ 
مجرمان  شیوه های  از  یکی  بانکی  کارت های 
سایبری برای برداشت غیرمجاز از حساب بانکی 
شهروندان است و متهم دستگیر شده اطلاعات 
یک هزار و ۱۰۶ کارت بانکی را از طریق دستگاه 
اسکیمر به سرقت برده بود. وی توضیح داد: در 
پی شکایت یکی از شهروندان اراکی به پلیس 
غیرمجاز  برداشت  بر  مبنی  مرکزی  استان  فتا 
کار  دستور  در  موضوع  وی،  بانکی  حساب  از 
کارشناسان این پلیس قرار گرفت. رئیس پلیس 
ادامه  مرکزی  استان  انتظامی  فرماندهی  فتا 
داد: شاکی پرونده در اظهارات خود بیان کرد، 
درحالیکه کارت  بانکی اش در اختیار خودش بوده 
و آن را به شخص دیگری نداده ، اما طی چند 
از حسابش  برداشت  و  به خرید  اقدام  مرحله 
به مبلغ ۲۹۵ میلیون ریال شده است. سرهنگ 
شاطری با بیان اینکه مجرمان سایبری روش های 
مختلفی را در انجام اقدامات مجرمانه خود در 
پیش می گیرند و با توجه  به نوع برداشت هایی 
که از حساب شاکی صورت  گرفته بود، مشخص 
شد کارت  بانکی وی توسط مجرمان کپی شده 
و برداشت های صورت گرفته از طریق کارت دوم 
صورت گرفته است. وی اظهار کرد: پس از تشکیل 
پرونده در این پلیس، بلافاصله اقدامات لازم در 
خصوص شناسایی فردی که اقدام به برداشت 
غیرمجاز از حساب شاکی کرده بود در دستور کار 
کارشناسان این پلیس قرار گرفت. رئیس پلیس 
فتا فرماندهی انتظامی استان مرکزی ادامه داد: 
متهم در یکی از استان های همجوار شناسایی 
شد و تیمی از ماموران این پلیس به شهرستان 
عملیات  یک  طی  و  اعزام  متهم  زندگی  محل 
متهم دستگیر و دستگاه های اسکیمر و تجهیزات 
مجرمانه این فرد توقیف و با تشکیل پرونده برای 
قانونی تحویل مقام قضایی شد.  سیر مراحل 
سرهنگ شاطری عنوان کرد: با بررسی تجهیزات 
از متهم، اطلاعات یک هزار و ۱۰۶  کشف شده 
کارت بانکی کپی شده، استخراج شد و بررسی ها 
برای تعیین مبالغ برداشت شده از حساب ها و 
شناسایی مالکین آنها در دست اقدام است. وی 
از شهروندان خواست در هنگام خرید از تحویل  
دادن کارت به فروشنده خودداری کنند و شخصا 
اقدام به کشیدن آن در دستگاه pos و واردکردن 
رمز کنند و در صورت مشاهده هرگونه مشکل و 
برداشت غیرمجاز مراتب را از طریق شماره تلفن 
شبانه روزی ۰۹۶۳۸۰، به پلیس فتا اطلاع دهند. 
استان مرکزی با ۱۲ شهرستان دارای بیش از یک 

میلیون و ۴۸۰ هزار نفر جمعیت است.

شهردار گرگان از مدیران ورزش و 
جوانان استان و شهرستان تقدیر کرد

سید محمدرضا سیدالنگی شهردار گرگان در 
دیدار با مدیران ورزش و جوانان استان گلستان 
و شهرستان گرگان هفته تربیت بدنی و ورزش 
را به وی تبریک گفت و از زحمات و تلاش این 

افراد تقدیر کرد.
گرگان،  شهرداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
برزمینی«  »قاسمعلی  با  دیدار  در  سیدالنگی 
مدیرکل ورزش و جوانان استان و »رمضانعلی 
تربتی نژاد« رئیس اداره ورزش و جوانان گرگان، 
ضمن تبریک هفته تربیت بدنی و ورزش گفت: 
موفقیت های اخیر ورزشکاران شایسته گلستانی 
و گرگانی در میادین فراملی و جهانی نشان از 
ظرفیت بالای ورزش و استعداد بالای جوانان این 

منطقه دارد.
ابراز  و  خوش آمدگویی  ضمن  نیز  برزمینی 
ارتقای  جهت  شهرداری  حمایت های  از  تشکر 
ورزش گرگان اظهار کرد: خوشبختانه شهرداری 
از حامیان اصلی ورزش و جوانان بوده  و سالها در 
سطح اول بسکتبال ایران تیمداری کرده است و 
آقای سیدالنگی نیز خدمات ارزنده ای در راستای 
توسعه ورزش همگانی انجام داده که قابل تقدیر 
شهرداری  حمایت های  از  نیز  است.تربتی نژاد 
الفتی  مهدی  استخدام  و  ورزش  امر  از  گرگان 
در  گرگان  شهرستان  ورزشکار  تنها  عنوان  )به 
المپیک پاریس( در شهرداری گرگان تمجید کرد.
در این نشست ها همچنین در خصوص تعامل 
دو دستگاه در راستای گسترش ورزش همگانی 
و توسعه اماکن ورزشی بحث و گفتگو شد.لازم 
به ذکر است علی اکبر بصیرنیا و حجت مقسم 
دو عضو شورای اسلامی شهر نیز در این دیدار 

حضور داشتند.

دیدار مدیرکل هسته گزینش شرکت 
توانیر با مدیرعامل برق منطقه ای 

خوزستان

با  توانیر  شرکت  گزینش  هسته  مدیرکل 
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان دیدار 
و گفت و گو کرد. حجت الاسلام محمدرضا امیری 
ساختمان  در  حضور  با  همراه  هیات  و  کهنوج 
شهدای برق با علی اسدی و مدیران این شرکت 
دیدار مدیرعامل  این  در  گفتگو کردند.  و  دیدار 
از  گزارشی  خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت 
وضعیت پیک بار برق در تابستان سال جاری و 
نقش و اهمیت نیروی انسانی در تامین برق پایدار 
جغرافیایی  گستردگی  تشریح  با  وی  کرد.  ارائه 
برق  حوزه عملکردی و وضعیت منصوبه شبکه 
منطقه ای خوزستان که حفظ، نگهداری و توسعه 
آن نیازمند تزریق نیروی انسانی متناسب با این 
مساعدت  و  همکاری  خواستار  است،  ظرفیت 
نیروی  جذب  فرایند  در  توانیر  گزینش  هسته 
انسانی جدید و تسریع در تبدیل وضعیت افراد 
دارای شرایط قانونی شد. حجت الاسلام محمدرضا 
شرکت  گزینش  هسته  مدیرکل  کهنوج  امیری 
توانیر نیز در این دیدار با قدردانی از کارکنان برق 
منطقه ای خوزستان برای تامین برق تابستان بیان 
کرد که پرونده های مربوط به نیروی انسانی این 
شرکت در هسته گزینش به صورت ویژه و در 
اسرع وقت پیگیری و به نتیجه خواهد رسید. وی 
همچنین گفت که خوزستان دین خود را به ایران 
ادا کرده است و وظیفه ما است که به مردم این 
باشیم.  داشته  شایسته ای  خدمت رسانی  استان 
عبدالله ممبینی مسئول نمایندگی هسته گزینش 
شرکت توانیر در برق منطقه ای خوزستان نیز در 
این مراسم گزارشی از پرونده های تبدیل وضعیت 

شده و پرونده های در دست اقدام ، ارائه کرد.

بیانیه مدیرعامل و فرمانده پایگاه 
بسیج شهید گرزین شرکت گاز  استان 

گلستان به مناسبت شهادت مجاهد 
شهید یحیی سنوار

َّهِ أمَواتاً ۚ  َّذینَ قتُلِوا فی سَبیلِ الل ولا تحَسَبنََّ ال
ِّهمِ یرُزقَونَ"-یحیی سنوار انسانی  بلَ أحَیاءٌ عِندَ ربَ
بود که  مخلص و مصداق عینی رجال صدقوا 
را صرف مجاهدت و تلاش  پربرکت خود  عمر 
خستگی ناپذیر و شبانه روزی برای اعتلای آزادی 
مستقل  کشور  تشکیل  و  استقلال  و  خواهی 
فلسطین نمود که نتیجه این مجاهدت موجب 
به بار نشاندن درخت عدالت، مبارزه با ظلم و 
دفاع از مظلوم و شجره طیبه و تنومند مقاومت 
اسلامی در منطقه است و جریان مقاومت و 
ایستادگی، لرزه بر اندام جهانخوران، مستکبرین 
و رژیم صهیونسیتی وارد ساخته است، مقاومتی 
که روز به روز قدرت رزمندگان این مسیر متعالی 
را بی بدیل نموده و ابهت پوشالی رژیم اشغالگر 
قدس را در هم کوبیده است.شهادت این مجاهد 
فی سبیل الله را به محضر امام زمان )عج(، مقام 
شریف  مردم  العالی(،  )مدظله  رهبری  معظم 
ایران، خانواده معزز، رزمندگان جبهه مقاومت 
و همکاران و همسنگران ایشان تبریک و تسلیت 

عرض می کنم.

مصرف بیش از یک میلیارد مترمکعب 
گاز در استان چهارمحال وبختیاری

ماه نخست  مولوی طی ۶   شهرکرد محمود 
در  خانگی  بخش  مشترکین  جاری  سال 
 ۱۰۶۴ از  بیش  چهارمحال وبختیاری  استان 
به  کرده اند.   مصرف  گاز  مترمکعب  میلیون 
ایران،  گاز  ملی  شرکت  روابط عمومی  گزارش 
گاز  شرکت  مدیرعامل  سلیمیان  جهانبخش 
استان چهارمحال وبختیاری ضمن بیان مطلب 
به  نسبت  مصرف  میزان  این  افزود:  فوق، 
مدت مشابه در سال گذشته ۶ درصد کاهش 
داشته است.  وی ادامه داد: مدیریت مصرف 
یک  خانگی  بخش  در  به خصوص  طبیعی  گاز 
جز  امر  این  که  است  ناپذیر  اجتناب  ضرورت 
الگوی  تبیین و نهادینه شدن فرهنگ اصلاح  با 
مصرف و همکاری همه جانبه مردم و مسئولان 
امکان پذیر نخواهد بود.  سلیمیان ادامه داد: در 
بخش CNG در ۶ ماه نخست امسال بیش از 
۴۲ میلیون مترمکعب گاز مصرف شده که در 
مقیاس مشابه سال گذشته کاهش ۱۶درصدی 

را نشان می دهد.

مهدی امینی، رئیس کمیسیون بانک، مالیات، کار 
و تامین اجتماعی اتاق تبریز در ابتدای جلسه گفت: 
جلسات کمیته مالیاتی اتاق تبریز با هدف نظارت بر 
عملکرد نمایندگان اتاق در هیئت  های حل اختلاف 
مالیاتی و همچنین بررسی مشکلات کسب و کار در 

حوزه مالیات برگزار می شود.
امینی با اشاره به نزدیکی به فصل تدوین لایحه 
بودجه افزود: آماده کردن بسته پیشنهادی برای ارائه 
به دولت جهت لحاظ شدن در لایحه بودجه سنواتی 
با کمک  داریم  نظر  در  و  داشته  کار  در دستور  را 
مالیات،  حوزه  متخصصین  همچنین  و  نمایندگان 

پیشنهادهایی را در این راستا ارائه دهیم.
این  مالیاتی  امور  مشاور  شریفی،  غلامرضا 
تبصره های  برخی  اینکه  به  اشاره  با  نیز  کمیسیون 
قانون بودجه دچار خلاء هستند، گفت: تلاش کمیته 
این  ارائه پیشنهادهای سازنده جهت رفع  مالیاتی، 
خلاءها و نواقص است. شریفی افزود: پیشتر شاهد 
بودیم که نارسایی های سایر قوانین از جمله قانون 
برنامه توسعه، در قالب قانون بودجه سنواتی حل 
شده است، لذا کمیته امور مالیاتی جهت استفاده از 
ظرفیت قوانین بودجه سنواتی، با طرح پیشنهادهای 

کارشناسی شده، اقدام خواهد کرد.
پیشنهاد حذف تبصره ۱۰ ماده ۵۳ قانون مالیات های 

مستقیم
انبوه سازان  انجمن  دبیر  اکبری،  اسمعیل  محمد 
در  بازرگانی  اتاق  نماینده  و  ساختمان  و  مسکن 
هیئت های حل اختلاف مالیاتی در خصوص مالیاتی 
که سازندگان مسکن از موعد پیش فروش تا موعد 
تحویل، تحت عنوان مالیات بر اجاره می دهند،گفت: 
پروژه،  اجرای  طول  در  مسکن  سازنده  شرکت های 
واحدهای خود را پیش فروش می کنند و به  محض 
اینکه واحدها آماده سکونت شدند و عملیات اجرایی 
پایان یافت و انشعابات آب و برق و گاز گرفته شد، 
واحدها به پیش  خریداران تحویل داده می شود  اما 
صدور سند تک  برگ زمان بر است و گواهی پایان 
کار را تمام مهندسانی که در احداث ساختمان نقش 
داشته اند، باید امضاء کنند. همچنین باید گواهی 

استاندارد  آسانسور و ایمنی آتش نشانی اخذ شود.
وی ادامه داد: حتی ممکن است ساختمان دچار 
تخلفاتی شده باشد، از جمله اضافه زیربنا یا مثلاً 

در مواردی همچون تبدیل طبقه دوبلکس به واحد 
مجزاء، کسری فضای باز و کسری پارکینگ که طبعاً 
پرونده به کمیسیون ماده ۱۰۰ ارجاع داده شود، اما 
به  دلیل اینکه کمیسیون ماده ۱۰۰ با تاخیر، تشکیل 
یا ممکن است مالک به شهرداری بدهی  می شود 
بسیار طولانی  کار  پایان  اخذ  فرایند  باشد،  داشته 
می شود. اکبری ادامه داد: تبصره ۱۰ ماده ۵۳ قانون 
و  تلقی  اجاره  را  فاصله  این  مالیات های مستقیم، 
اداره امور مالیاتی، مالیات بر اجاره مطالبه می کند 
و البته عدم تعلق مالیات در این فاصله زمانی، یک 

شرط دارد و شرط این است که در زمان تحویل واحد 
مالیات  یا  ماده ۵۹  موضوع  مالیات  متقاضی،  به 
نقل و انتقال، پرداخت شود. در حقیقت، سازنده 
مسکن، مالیات بر اجاره ای که وصول نشده است، 
را باید بپردازد که به هیچ.وجه منطقی نیست، ولی 
متاسفانه با اعتراض مؤدی که همان مالک است، 
پرونده اجرا می شود و در هیئت حل اختلاف مالیاتی 

به این موضوع توجه نمی شود.
 اکبری گفت: دو بخشنامه از شورای عالی مالیاتی 
صادر شده است که در آنها تصریح شده است که 

وصول  درآمد  از  باید  مالیاتی  اختلاف  حل  هیئت 
شده، مالیات مطالبه کند  اما متاسفانه در هیئت ها  
این موضوع در نظر گرفته نمی شود. در بهمن ماه 
مالیات های  قانون  اصلاح  جریان  در   ۱۳۹۸ سال 
  ۱۰ تبصره  ولی  شد،  مطرح  موضوع  این  مستقیم 
می شود  پیشنهاد  بنابراین  نشد.  حذف   ،۵۳ ماده 
بودجه  لایحه  در  شدن  لحاظ  جهت  موضوع  این 
قانون  اصلاح  زمان  تا  و  شود  پیشنهاد  سال ۱۴۰۴ 
مالیات های مستقیم، این تبصره در قالب بودجه های 

سنواتی حذف شود.

کمیته مالیاتی اتاق تبریز به ریاست امینی بررسی کرد

تدوین پیشنهادات لایحه بودجه سال ۱۴۰۴ 
ابتکار - اسد فلاح: کمیته مالیاتی کمیسیون بانک، مالیات، کار و تامین اجتماعی اتاق بازرگانی تبریز با دستور کار "تدوین پیشنهادات برای لایحه 

بودجه سال ۱۴۰۴" و بررسی مسائل جاری هیئت  های حل اختلاف مالیاتی تشکیل جلسه داد.

کمیته امور 
مالیاتی جهت 

استفاده از 
ظرفیت قوانین 

بودجه سنواتی، 
با طرح 

پیشنهادهای 
کارشناسی 
شده، اقدام 
خواهد کرد

مدیر عامل شرکت نفت و گاز آغاجاری:

 ، با حضور مدیر عامل  آتشنشانی  و  ایمنی  همایش روز ملی 
گاز  و  نفت  کارکنان شرکت  از  و جمعی  ادارات  مدیران، روسای 

آغاجاری برگزار شد.
این مراسم ضمن  مدیر عامل شرکت نفت و گاز آغاجاری در 
قدردانی از تلاش های مجموعه HSE ، رعایت ایمنی و بهداشت در 
محیط کار را از اصول اساسی برای حفظ سلامت و رفاه کارکنان و 

افزایش بهره وری سازمان  دانست.

جواد تقی زاده با تشریح اقدامات شرکت آغاجاری در حوزه ایمنی 
بروز رسانی تجهیزات،ادوات و ماشین آلات را از مهم ترین اقدامات 

شرکت طی دو سال گذشته بر شمرد.
تقی زاده با اشاره به نقش مجموعه HSE شرکت در حوزه پیرامونی 
پیرامونی  افزود: در دوسال گذشته میزان آتش سوزی در حوزه 
رشد فزاینده ای داشت که با نقش آفرینی HSE شرکت آغاجاری 
علاوه بر جلوگیری از بروز حوادث ناگوار جلوگیری ، رضایت کندی 

اجتماعی را در پی داشت.
مدیر عامل شرکت آغاجاری گفت : بعد از حادثه ناگوار آتش 
سوزی همکار عزیز جناب آقای انصاری و در گذشت فرزند ایشان 
در این حادثه کلیه منازل سازمانی مجهز به کپسول آتشانشانی 
خواهد شد. تقی زاده تصریح کرد : در حوزه پدافند نیز طرح های 
بسیار خوبی جهت تاسیسات برنامه ریزی شده که می بایست 
اجرایی شود . در ادامه این همایش رئیس ایمنی،بهداشت و محیط 
زیست شرکت با تقدیر از تلاش کلیه همکاران در HSE  و نگاه 
ویژه مدیریت شرکت به این اداره افزود: ایمنی علمی است که در 
پیشگیری از بروز حوادث در محیط کار به یاری انسان می شتابد و 
همواره در راستای حفاظت و حراست از نیروی کار و سرمایه گام 
بر می دارد.  علی شکیبا کیا گفت: در سال گذشته بیش از ۴۰۸۰۰ 
پروانه کار سرد و گرم صادر شد که نشان از فرهنگ سازی ایمنی در 

شرکت نفت و گاز آغاجاری دارد.
شکیبا کیا احداث ایستگاه آتشنشانی مرکزی با تیپ A و آغاز 
عملیات احداث ساختمان مدیریت بحران و همچنین برنامه ریزی 
جهت ساخت زمین تمرین مخصوص المپیاد ایمنی را بخشی از 

اقدامات شرکت برشمرد.
شکیبا کیا همچنین تعمیر ،بازسازی و خرید بروز ترین تجهیزات 
ایمنی و آتشنشانی از جمله لباس مخصوص عملیات اطفا حریق ، 
تعمیر ماشین آلات و ادوات در راستای مقابله با حوادث را بخشی 

دیگری از فعالیت های اداره ایمنی دانست.
در پایان این همایش همچنین  از پرسنل اداره ایمنی و ادارات برتر 

در حوزه ایمنی تقدیر شد.

رعایت الزامات ایمنی در محیط کار معیاری برای دور بودن از خطرات و ریسک است

رئیس کل سابق دادگستری فارس:
استان فارس رتبه اول ابلاغ های الکترونیکی را در کشور دارد

رئیس کل سابق دادگستری استان فارس با بیان اینکه استان فارس رتبه 
اول ابلاغ های الکترونیکی را در کشور دارد، گفت: این استان در امتیاز 

عملکردی نیز همچنان صاحب رتبه برتر است.
تکریم  آئین  والمسلمین سید کاظم موسوی در  الاسلام  حجت 
ویژگی های  برشمردن  ضمن  فارس  دادگستری  رؤسای  معارفه  و 
فارس  گفت:  استان  این  گستردگی  به  اشاره  با  و  فارس  بارز 
نامدار بسیاری را در خود جای  تاریخ برجسته ای دارد و مشاهیر 
تعبیر مقام معظم  به  و  بیت  اهل  نیز سومین حرم  از طرفی  داده 

رهبری دارالعلم است.
وی با اشاره به ظرفیت ها و پتانسیل های ارزشمند مذهبی، پزشکی، اقتصادی، 
گردشگری استان فارس، ادامه داد: این استان گنجینه گرانبهایی است که رئیس کل جدید دادگستری 
استان می تواند از آن بهره مند شود. حجت الاسلام والمسلمین موسوی در ادامه به فعالیت ها و اقدامات 
دادگستری فارس در زمان تصدیگری خود اشاره کرد و افزود: در دوران کرونا تلاش کردیم حتی یک 
ثانیه دادگستری تعطیل نشود، همچنین در اتفاقاتی همچون حمله تروریستی به شاه چراغ سری به 
پرونده مجرمین ورود کرده و حکم اجرا شد. رئیس کل سابق دادگستری استان فارس گفت: تحول تعالی 
نیز به خوبی عملیاتی شد و اطاله دادرسی ها به سرعت صورت گرفت به گونه ای که تقریباً پرونده های 
قدیمی و معطل مانده بسیار اندک هستند. وی با بیان اینکه فارس رتبه اول ابلاغات الکترونیکی را در 

کشور دارا است، گفت: در امتیاز عملکردی نیز همچنان صاحب رتبه برتر است.
حجت الاسلام و المسلمین موسوی در پایان با بیان اینکه در اقتصاد مقاومتی هر کجا گیر و مانعی 
در استان بود دستگاه قضائی ورود کرد و موانع رفع شد، تصریح کرد: هرچند نقایصی وجود دارد؛ اما 

می طلبد با توجه به بضاعت استان فارس گام های بلندی در حوزه قضائی این استان برداشته شود. 

شهردار شهرکرد :
بهره برداری از پروژه بهسازی ورودی شرقی شهرکرد انجام شد

شهرکرد محمود مولوی: شهردار شهرکرد گفت: پروژه ساماندهی و بهسازی 
ورودی شرقی شهرکرد و بهره برداری از تونل نوری شهرکرد با اعتباری 
بیش از ۱۶۰ میلیارد ریال اجرا شد.محمد حسین واحدیان  در آئین 
افتتاحیه پروژه ساماندهی و بهسازی ورودی شرقی شهرکرد، اظهار 
کرد: ارتقای کیفیت سیما و منظر شهری در ورودی ها، میادین و 
فضاهای سبز از اولویت های شهرداری شهرکرد است که امروز در 
همین راستا پروژه بهسازی و ساماندهی ورودی شرقی شهرکرد مورد 

بهره برداری قرار گرفت.
وی با بیان این که بهسازی ورودی شرقی شهرکرد با اعتباری بالغ بر 
۱۶۰ میلیارد ریال انجام شده است، افزود: در این پروژه، پیاده روسازی در بلوار 
امام رضا )ع( به مساحت ۴۵۰۰ مترمربع و با اعتباری بالغ بر ۶۰ میلیارد ریال توسط سازمان عمران و 
بازآفرینی شهری شهرداری انجام شد. شهردار شهرکرد اضافه کرد: همچنین عملیات کاشت ۲۰۰۰ گل 
اطلسی مکزیکی و هزار گل شاه پسند با ۳۰۰ میلیون ریال و نصب مبلمان شهری شامل ۱۳ سطل زباله 
و ۱۸ عدد نیمکت با اعتبار دو میلیارد و ۶۰۰ میلیون ریال و نصب پایه های روشنایی توسط سازمان سیما، 

منظر و فضای سبز شهری شهرداری شهرکرد صورت گرفت.
واحدیان ادامه داد: ۲۰ نماد تمثال شامل ۱۴۰ شهید نیز توسط سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
شهرداری با ۱۰ میلیارد ریال اعتبار نصب شده است.وی با اشاره به ضرورت روشنایی و زیبایی بصری 
در ورودی شهر، خاطرنشان کرد: ۱۱۰ متر تونل نوری با استفاده از ۱۵ هزار و ۸۲۴ عدد پیکسل رنگی 
در ورودی شهر با ۶۰ میلیارد ریال اجرا شد که در نورپردازی این تونل نوری از لامپ های LEDریسه ای 
استفاده شده است که با اجرای طرح های متعدد رقص نور، زیبایی منحصر به فردی در این محدوده 

ایجاد خواهد کرد.

استاندار گلستان :
توسعه دریامحور اصل توسعه گلستان است

استاندار گلستان گفت: توسعه دریا محور اصل توسعه استان گلستان 
است و ما به دنبال توسعه دریا محور هستیم.علی محمد زنگانه در جلسه 
شورای برنامه ریزی استان گلستان اظهار کرد: موضوع اشتغال یک 
مسئله مهم و دارای اولویت است.وی ادامه داد: تمامی برنامه ریزی ها 
برای هزینه منابع مالی در استان باید به سمت اشتغالزایی وآموزش 
مبتنی بر اشتغال باشد کما اینکه در سه سال گذشته نیز سعی 
شده در همین مسیر حرکت کنیم که اثبات آن کاهش نرخ بیکاری 
گلستان  است.استاندار  ایران  آمار  مرکز  توسط  شده  اعلام  استان 
خاطرنشان کرد: یکی از موضوعات بسیار مهمی که بخش خصوصی نیز 
با آن روبرو است بکارگیری نیروی کار توانمند و متخصص است، از این رو 
می طلبد کارخانه ها و فعالان اقتصادی بخش خصوصی نیز در تربیت نیروی کار ماهر در کنار نهادهای 
دولتی قرار بگیرند تا بتوانیم در مسیر اشتغالزای هدفمند بهتر حرکت کنیم.زنگانه تاکید کرد: نگاه مهم 
ما اشتغال اقشار آسیب پذیر و توانمند کردن این قشر از جامعه است که به طور قطع با توانمندی این 
افراد و ایجاد شغل برای آنها، شاهد کاهش افراد تحت پوشش نهادهای حمایتی خواهیم بود.وی گفت: 
موضوع توسعه دریامحور یکی از دغدغه های مهم دولت سیزدهم و مجموعه مدیریتی در استان بوده 
و خواهد بود.استاندار گلستان تصریح کرد: باید بپذیریم توسعه دریا محور یکی از ستون های پیشرفت 
و موتور محرکه استان گلستان در مسائل اشتغال و اقتصاد است.زنگانه بیان کرد: در استان گلستان 
به دنبال توسعه دریامحور هستیم و شورای برنامه ریزی استان گلستان نیز مکلف است توسعه دریا 
محور و موضوع اقتصاد دریامحور را تا عملیاتی شدن و حصول نتیجه پیگیری کند.وی اضافه کرد: 
موضوع گردشگری دریا نیز یکی از مباحث توسعه دریامحور است و انتظار داریم دستگاه های متولی 
به خصوص میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در این امر جدی تر از گذشته وارد عمل شود. 

مدیرعامل شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان تفکر و نگاه بسیجی 
را گره گشای امور و پیشرفت جامعه عنوان کرد و اظهار داشت: در صنعت 
نفت می توان با این نوع تفکر و نگاه به افزایش تولید نفت و گاز دست 
یافت.علیرضا هیهاوند که در جلسه نظارت ستادی مرکز بسیج شهید 
تندگویان وزارت نفت-جنوب که با حضور سرهنگ حسن باقری فرمانده 
این مرکز و مدیران،روسای ستادی و عملیاتی شرکت بهره برداری نفت 
پایگاه  ارکان  و  پایگاه ها  فرماندهان  همچنین  و  مسجدسلیمان  گاز  و 
مقاومت بسیج صنعت نفت مسجدسلیمان سخن می گفت ایام حزن انگیز 
ترور و شهادت فرماندهان جبهه مقاومت اسلامی فلسطین و حزب الله لبنان را 
تسلیت گفت و اظهار داشت: می بایست به بسیج به عنوان یک فرهنگ و باور قلبی 

نگاه کرد و آن را در جامعه گسترش داد.
  علیرضا هیهاوند افزود: برخی بسیج را به عنوان یک نیرو و نهاد امنیتی-نظامی می شناسند و می نگرند در 
حالی که ظرفیت بسیج فراتر از این نگاه و به عنوان یک فرهنگ در تمامی زمینه ها می بایست به کار گرفته 

شود تا اثربخشی آن بیشتر نمایان گردد.
وی گسترش روحیه بسیجی و جهادی را لازمه شتاب گیری حرکت قطار توسعه عنوان کرد و افزود: به 
عنوان مثال در صنعت نفت به عنوان مولد و لوکوموتیو پیشران اقتصاد و توسعه جامعه، کارها و خدمات 
بزرگ و ارزشمندی ارایه می گردد که در همین تفکر و نگاه بسیجی وار بودن و عمل کردن ریشه دارد و اگر 

این نگاه و تفکر نباشد چرخه این صنعت با کندی مواجه خواهد شد.
لازم به ذکر است در ابتدای مراسم کلیپی در خصوص گزارش عملکرد پایگاه مقاومت بسیج صنع نفت 

مسجدسلیمان جهت آشنایی حاضرین با اقدامات و خدمات ارایه شده این پایگاه پخش و ارایه گردید.

مدیرعامل شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان:
با تفكر و نگاه بسیجی می توان به افزایش تولید نفت و گاز دست یافت


